

„Nassig Forest“ – A Western Event of the special kind
„Nassig Forest“ – Ein Westernfest der ganz besonderen Art!

Helga Delzeit, President of the Bridge House Twirlers, Bad Kreuznach

On Saturday, 20th August, my man and myself went on to Nassig near Wertheim [a town in the north of Baden-Württemberg, near the river Main]. The club “Spessart Square Dancers Mönchberg” had invited by flyer to a western festival. Our club badge guaranteed for us free entry. Among connoisseurs this western festival is a secret tip. Every year they are building in the middle of the wood accurately in every detail a little western city that depressed us optically greatly. Whole families were on the way, and for everyone, large or small, there was something interesting. On the programme was Gold Washing, Silver Dollar Shooting, Covered Wagen Tours, Bull Riding, and Western Courses in the fenced area. The highlight for us was the Red Indian Stunt Show from Berlin that was outstanding by its acrobatics. For the little children there were Stockbrotbaken and Marshmallows at the campfire.

At 3:00 pm, we had our appearance, the Caller Volker Weis directed the Square Dancers with outstanding country music. After that the “Horse whispering” lady Christiane Göbel showed her work with the horses. At 4:30 pm we had our second appearance in the festival tent. As the weather would not cooperate any longer at 6:00 pm and the heaven opened its floodgates, we made our way home. For us it was a happy and wonderful day!

Am Samstag, den 20. August, machten mein Mann Karlheinz und ich, uns auf den Weg nach Nassig bei Wertheim. Die „Spessart Square Dancers Mönchberg“ hatten per Flyer zum Westernfest eingeladen. Unser Clubbadge garantierte uns den freien Eintritt. Das Westernfest gilt unter Kennern der Scene als Geheimtipp. Mitten im Wald wird jedes Jahr detailgetreu eine kleine Westernstadt aufgebaut, die uns allein schon optisch beeindruckte. Ganze Familien waren unterwegs, und für jeden, ob groß oder klein, war etwas dabei. Auf dem Programm stand Goldwaschen, Silberrdollar schießen, Planwagenfahrten, Bullriding und Westernparcours in der Koppel. Das Highlight für uns war die Indianerstuntshow aus Berlin, die sich durch hervorragende Akrobatik auszeichnete. Für die Kleinen gab es Stockbrotbaken und Marshmallows am Lagerfeuer.

Um 15:00 Uhr war dann unser Auftritt, und Caller Volker Weis dirigierte die Squaredancer mit hervorragender Countrymusik. Danach zeigte Pferdeflüsterin Christiane Göbel ihre Arbeit mit den Pferden. Um 16:30 Uhr hatten wir unseren zweiten Auftritt im Festzelt. Da um 18:00 Uhr das Wetter leider nicht mehr mitspielte und der Himmel seine Schleusen öffnete,

This Western event takes place every year. It lasts three days, from Friday to Sunday. The last years, the Square Dancers participated all the time. If you are interested to dance there with us, please ask the "Spessart Square Dancers Mönchberg".

Other information and pictures see www.westernfest.de

Transl.: Hartmut Heiber

machten wir uns wieder auf den Heimweg. Für uns war es ein wunderschöner Tag! Das Westernfest findet jedes Jahr statt. Es geht über drei Tage, von Freitag bis Sonntag. In den letzten Jahren waren die Squaredancer immer dabei. Falls Ihr Interesse habt, dort einmal mitzutanzten, bitte bei den Spessart Square Dancers Mönchberg nachfragen.

Weitere Infos und Bilder unter www.westernfest.de

